
• OPERATIVNI ODBOR
0 III.
SAMOPRISPEVKU Šola v Zg. Kašlju bo

Kot vemo, so v naši občini iz III. samoprispevka že zgrajeni prizidka
k osnovnitna šolama Jožeta IMoškriča in Karla Destovnika-Kajuha ter
prizidek k V VO Nove Jarše, sredi junija pa bodo dclavci SGP Grosup-
Ije končali zidaVo velike telovadnice pri osnovni šoli Ketteja in Muraa
na Kodeljevem. Za zdravstveni dom na Fužinah pa so že pripravljene
programske osnove, tako da bo v marcu izveden natetaj za pridobitev
projektne dokumentadje.

Nekoliko več zaplctov je pri
gradnji drugih objektov iz III.
samoprispe\ka \ naši občini. Po-
ročilo o tem je sredi februarja
obravnaval tudi naš operativni
odbor /a gradnjo objektov druž-
benega standarda, o njem pa

bodo razpravljali še komite za
družbene dejavnosti, predsed-
stvo socialističnc zveze in na
koncu tudi vsi trije zbori občin-
ske skupščine. Clani operativ-
nega odbora so ugotovili (tisti. ki
so pač bili na seji. kajti od trinaj-
stih jih je bilo navzočih le pet), da

sc najboij zatika pri osnovni šoli
v Zgornjem Kašlju. Ta naj bi
stala vzazidalnemotoku MS8/1,
kar je približno 500 metrov od
poslopja osnovne šole Edvarda
Kardelja v Polju. Že to, da bo
treba za gradnjo šole zunaj sa-
moprispevka zagotoviti še 41 mi-
lijonov dinarjev, povzroča naši
občini precejšnje težave. zdaj pa
se je zaptetlo še pri lokaciji.

/avod za družbeno planiranje
Ljubljana jc namrcč v svoji analizi o
iolskih oknliših ki je biUi v ohravnavi
koneclanskcga lcia, zapisal, da bi bil
prizidek k že obstoječi i>snovni šoli
boljša rešitev kol pa postavitev no-
vega pir.lopja, kajij pritakovati je.
da se število otrok v teh krajevnih
skupnostih v prilmdnjih letih ne bo
poveče\ alo. Na\ /od se seveda % tem
niso strinjali. prav lako je bil drugač-
neja mnenja naš komile /a družbene
dejavnosti. ki je zato/e poslal ugovor
na pristojne organe. Tako odbor ko!
kotnite sodita, da je osnovna šola. ki
naj bi najprej imcla le H učilnic, ka-
snejc pa bi jih pn/idali še 16, s tefn
delu naše občine nujno potrebna. Za
•šolo je idejni projekt /c potrjen. prav
lako je že pridobljena lokacijska do-
kumenlacija, pa tudi zemljišče je že
odkupljeno

Čeprav je bil pričetek gradnje
vzgojnovarstvene enote na Ko-
deljevem predviden za drugo
leto, pa kaže. da bodo stroji za-
brneii že kar prihodnji mesec,
zakopali pa bodo za samostojno
poslopje in ne za prizidek k že
obstoječemu \rtcu Na peei, kot

je bilo sprva zamišljeno. Člani
operativnega odbora so podprli
ta predlog, zavzeli pa so se še za
nekatere druge spremembe, za
katere so dali pobude v krajevnih
skupnostih.

Tako naj bi namesto vrtca v
Štepanjskem naselju za 132
otrok gradili vrtec na Fužinah,
saj zadnje ugotovitve kažejo, da
bo v šolskem letu 1985/86 v Šte-
panjskem naselju že 75 odstot-
kov otrok obiskovalo družbeno
organiziriino varstvo. medtem k o ^
predvidevajo. da bo konec letoš-
njega leta na Fužinah odklonje-
nih za sprejem v vrtec kar 1700
otrok. Vendar naj bi v soseski
MS4/5 Fužinezraselvrtecza25O
otrok (ponovljen bi bil projekt
Bonifacija ali Dolomitski odred).'
ra7liko med ceno pnega in dru-
gega vrtca pa naj bi pokrili z de-
narjem, ki se zbira iz cenc kva-
dratnega metra stanovanjske
površine.

Kot kaže, pa bo do spremembc
prišlo tudi pri pri/idku k osnovni
šoli Adolta Jakbla v Zalogu.
Krajani se namreč bolj ogrevajo
za zidavo telovadnice in dveh
skupnih prostorov, kakor pa še
za šest novih učilnic, ki so bile
sprva načrtovane. Če bo velikost
zemljišča ustrezala tej zamisli, ne
bo nikakršnih iežav, saj se vred-
nost investicije zato ne bo povi-
šala. DARJA JUVAN


